
                                                                                                                                                                                                                                                                
PLE DE L’AJUNTAMENT                                                              ACTA NÚM. 01/2011 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’ AJUNTAMENT DEL DIA 10 
DE FEBRER DE 2011.- 
 
A Roda de Barà a deu de febrer de dos mil onze, essent les dotze hores es reuniren a la Sala 
de Plens de l’Ajuntament de Roda de Barà els senyors Maria Teresa Huerta Hortelano, 
Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán Alarcón, Íngrid Virgili Garriga, José Luís Moreno 
López, Pedro Figueiredo de Jesús, Pere Compte Coca, Misericòrdia Virgili Biosca, José 
Antonio Donoso Gutiérrez, Pere Virgili Domínguez, Rosario Izquierdo García i Antonio 
Mondejar Saiz, havent excusat la seva presència la regidora no adscrita senyora Francisca 
González Fernández, membres tots ells del Ple de l’Ajuntament i assistint el sotasignant 
Secretari de la Corporació en Jordi Reina i Gelabert, a objecte de celebrar sessió ordinària de 
l’Ajuntament prèviament convocada per avui. 
 
S’inicia la sessió amb els següents punts de l’ordre del dia: 
 
A) ASSUMPTES SOBRE ELS QUE CAL ADOPTAR RESOLUCIÓ. 
  
1.- APROVACIÓ SI S’ESCAU DE L’ESBORRANY DE LES ACTES DE LES SESSIONS 
ANTERIORS.- 
 
Es dóna compte dels esborranys de les actes de les sessions anteriors corresponents als 
números 7/2010 celebrada el proppassat dia 3 de novembre de 2010, 8/2010 celebrada el 
proppassat dia 23 de novembre de 2010 i 9/2010 celebrada el proppassat dia 16 de desembre 
de 2010. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez i el vot a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, les actes 
anteriors s’aproven per unanimitat. 
 
2.- APROVACIÓ DE LES TARIFES DEL SERVEI URBÀ DE TAXI PER L’ANY 2011.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la comissió informativa, que 
diu el següent: 
 
“ Vista la petició efectuada pel Sr. Joaquin Mingorance Mingorance, en representació del 
col·lectiu de taxistes de Roda de Barà, afiliats a la Federació Empresarial d’Auto-transports de 
la província de Tarragona (FEAT). 
  
Vista la tarifa proposada per actualitzar els preus del serveis d’autotaxi per a l’any 2011. 
  
Vista la resolució de 9 de desembre de 2010 del Departament d’Innovació, Universitats i 
Empresa, publicada en el DOGC nº 5775 de data 15 de desembre de 2010, per la qual 
s’autoritza, a partir d’una fórmula polinòmica actualitzada, un increment mitjà de 2,8% de les 
tarifes dels serveis d’autotaxis. 
  



Vist el que disposa el Decret 149/1988, de 28 d’abril, en quan al procediment a seguir per a la 
modificació de les tarifes dels servei d’autotaxi urbà. 
  
Vist l’article 2.3 del Decret 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix un sistema 
simplificat per a l’actualització dels preus i les tarifes regulats en el Decret 149/1988, de 28 
d’abril, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats. 
  
En virtut de lo anteriorment exposat, aquesta Comissió informativa d’hisenda, promoció 
econòmica i educació, proposa per a la seva aprovació pel Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels 
següents acords: 
 
PRIMER: Aprovar la proposta d’actualització de les tarifes dels servei d’autotaxi a Roda de 
Barà per a l’any 2011 presentada pel col·lectiu de taxistes del municipi  que a continuació es 
relaciona: 
 

Concepte Euros 
Baixada de Bandera:                T-2 
                                                  T-1 

4,08.-€ 
5,39.-€ 

Tarifa quilomètrica:                   T-2 
                                                  T-1 

1,06.-€ 
1,22.-€ 

Tarifa horària:                           T-2 
                                                  T-1 

19,25.-€ 
20,13.-€ 

Suplements (T-1 i T-2):  
Recollida a domicili 
Maletes i animals 
Sortida Estació FF.CC 
Sortida Port  

 
2,50.-€ 
1,95.-€ 
1,20.-€ 
1,20.-€ 

  
  
T-1 (Tarifa 1) s’aplicarà els dies feiners de 22 hores a 6 hores, dissabtes i diumenges i dies 
festius. 
  
T-2 (Tarifa 2) s’aplicarà els dies feiners de 6 a 22 hores. 
  
SEGON: Remetre còpia de l’expedient a la Comissió de Preus de Catalunya per al seu 
coneixement.   
 
TERCER : Notificar als interessats”. 
 
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 
Francesca Margarit Ubach i amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per unanimitat al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i el vot a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el dictamen 
anterior s’aprova per unanimitat. 



 
3.- EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚMERO 1/2011 GENERACIÓ DE CRÈDIT 
EXTRAORDINARI.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
“ Expedient número 9/2011, referent a la modificació de crèdits número 1/2011, del pressupost 
de despeses mitjançant crèdit extraordinari. 
 
ANTECEDENTS 
 
1. Pel Decret de l’Alcaldia de data dos de febrer de dos mil onze, s’inicia l’expedient per a 
l’aprovació de la modificació de crèdit mitjançant crèdit extraordinari. 
 
2. Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals no n’hi ha 
consignació en el pressupost ordinari actual, cal tramitar l’expedient de crèdit extraordinari que 
s’ha de finançar  mitjançant  baixa del crèdits de partides de despeses, del pressupost vigent 
de la corporació, amb subjecció a les disposicions vigents. 
  

MODIFICACIÓ PRESSUPOST 01/2011 
        

CREDITS EXTRAORDINARIS 
        

PARTIDA DESCRIPCIÓ IMPORT 
        

222 20501 RENTING EQUIP TRANSMISSIONS "RESCAT" 8.000,00 
222 20502 RENTING EQUIP D'ETILÓMETRES 4.000,00 

        

    TOTAL 12.000,00 
        
    FINANÇAMENT   
        
    BAIXES DE CREDIT   
        

PARTIDA DESCRIPCIÓ IMPORT 
        

122 21400 SERVEI DE TRANSPORT I SUBMINISTRE OXIGEN 12.000,00 
        

    TOTAL 12.000,00 
  
FONAMENTS DE DRET 
 
1. La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, i als articles 34 a 38 del Reial decret 500/1990. 

2.  Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna 
despesa que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la corporació 



no hi hagi crèdit, o sigui insuficient o no ampliable, el president ha d'ordenar la incoació de 
l'expedient de concessió de crèdit extraordinari o de suplement de crèdit. 

El finançament es pot realitzar a càrrec del romanent líquid de tresoreria, amb nous o majors 
ingressos recaptats sobre els totals previstos en el pressupost corrent i mitjançant anul·lacions 
o baixes de crèdits de despeses d'altres partides no compromeses del pressupost vigent, les 
dotacions de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del respectiu servei. 

3. Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases del 
règim local, l’aprovació de la modificació del pressupost es competència del Ple de l’Ajuntament 
amb majoria simple. 

4. Cal tenir en compte l’article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, amb relació a l’article 19.3 
del RDL 2/2007, de 28 de desembre, pel qual a’aprova el Text Refós de la Llei general 
d’estabilitat pressupostària (TRLGEP). 

Aquesta Regidoria d’Hisenda, Béns i Serveis interiors, proposa previ dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, al Ple de l’Ajuntament, l’adopció del 
següent acord: 
 
1. Aprovar l’expedient de crèdit extraordinari número 1/2011, que cal finançar mitjançant baixa 
del crèdits de partides de despeses, del pressupost vigent de la corporació. 
 
2. Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies hàbils, 
mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província. En cas que no es 
presentin reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un 
mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les”.   
 
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 
Francesca Margarit Ubach i amb el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de CiU, que manifesta el següent: 
 
A nosaltres ens agradaria justificar el vot i fer una pregunta al senyor secretari; a dit vostè que 
es necessita majoria simple, en el cas de que es produeixi un empat i hagués vot de qualitat, és 
majoria simple igual? per aquest concepte n’hi hauria prou amb aquesta majoria?. 
 
Acte seguit el senyor secretari manifesta que la majoria simple és la que admet el vot de 
qualitat.  
 
El senyor Donoso continua dient el següent: 
 
Nosaltres votarem en contra per varies raons, la primera perquè aquestes modificacions de 
crèdit es fan dins d’un pressupost que està anul·lat a primera instància pel Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya. També perquè hem demanat per activa i per passiva, de manera escrita 
i de manera verbal en aquests plenaris moltes vegades que es justifiquessin altres 
modificacions de crèdit que s’han fet durant els exercicis 2008, 2009 i 2010 i encara esperem 



que se’ns contesti de manera oficial. Veiem que inclús durant els decrets que ens han donat 
per repassar hi ha també dues modificacions, la 1537 i la 1538 de 28 de desembre per import 
de 649.000 i 253.000 euros respectivament i aquestes les van fer vostès per decret i no 
entenem perquè aquesta la porten vostès al plenari. Votarem en contra per aquestes raons que 
hem dit. 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, les 
votacions realitzades donen lloc a empat i cal realitzar una segona votació. 
 
Sotmesa per segona vegada a votació la proposta, amb el vot a favor dels membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot 
a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el vot en contra dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i amb el vot de qualitat de la Sra. Presidenta de la Comissió, la Sra. Maria Teresa 
Huerta Hortelano, el qual és a favor del dictamen, el dictamen anterior s’aprova per majoria 
simple. 
 
4.- APROVACIÓ DE LA DESPESA PLURIANUAL PEL LLOGUER D’UN EQUIPAMENT DE 
TRANSMISSIÓ PER ANNEXAR-LO A LA XARXA RESCAT DE RADIOCOMUNICACIONS 
D’EMERGÈNCIES I SEGURETAT DE CATALUNYA MITJANÇANT RENTING.-  
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
“ Donada la necessitat de llogar un equip de transmissió per annexar-lo a la xarxa RESCAT de 
radiocomunicacions d’emergències i seguretat de Catalunya, mitjançant un sistema de rènting. 
  
Vista l’oferta presentada per l’empresa Caixa Renting, S.A per un import mensual de 596,73 € 
(IVA inclòs) durant 60 mesos, mitjançant sistema de renting, pel lloguer de l’equip abans 
esmentat. 
  
Per part de l’Interventor Accidental s’ha emès informe favorable per la concertació d’aquest 
contracte de renting. 
 
Aquesta Regidoria d’Hisenda, Béns i Serveis interiors, proposa previ dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, al Ple de l’Ajuntament, l’adopció del 
següent acord: 
 
PRIMER.- Aprovar la despesa plurianual consistent en la concertació d’un contracte de renting, 
d’un equip de transmissió per annexar-lo a la xarxa RESCAT de radiocomunicacions 
d’emergències i seguretat de Catalunya, amb la societat Caixa Renting, S.A, per un import 
mensual 636,51 (IVA inclòs), a pagar durant 60 mesos. 
  
SEGON.- Facultar a la Sra. Alcaldessa tan àmpliament com sigui necessari per poder procedir 
a la signatura de l’operació”. 
  
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 



Francesca Margarit Ubach i amb el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, les 
votacions realitzades donen lloc a empat i cal realitzar una segona votació. 
 
Sotmesa per segona vegada a votació la proposta, amb el vot a favor dels membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot 
a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el vot en contra dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i amb el vot de qualitat de la Sra. Presidenta de la Comissió, la Sra. Maria Teresa 
Huerta Hortelano, el qual és a favor del dictamen, el dictamen anterior s’aprova per majoria 
simple. 
 
5.- ADHESIÓ A LA XARXA RESCAT DE RADIOCOMUNICACIÓ D’EMERGÈNCIES I 
SEGURETAT A CATALUNYA I APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL 
DEPARTAMENT D’INTERIOR DE LA GENERALITAT I L’AJUNTAMENT DE RODA DE BARÀ.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
“ El Departament d’Interior, Relacions Institucionals i Participació ha creat la Xarxa Rescat de 
Radiocomunicació d’Emergències i Seguretat a Catalunya per respondre a les necessitats dels 
diversos cossos de seguretat i emergències. 
 
Per part de la Subdirecció General de Coordinació de la Policia de Catalunya s’ha ofert 
l’adhesió de l’Ajuntament a la Xarxa Rescat de Radiocomunicació d’Emergències i Seguretat a 
Catalunya. 
 
L’ús compartit de la xarxa Rescat i l’increment d’usuaris permetrà un menor cost global i una 
major rendibilitat en l’ús, concentrant-se totes les inversions, la gestió i el manteniment en una 
sola xarxa. 
 
La xarxa Rescat és una xarxa de radiocomunicacions mòbils que permet la comunicació entre 
usuaris, i que facilita tant la tasca de cada cos o col·lectiu per separat com l’actuació conjunta i 
la coordinació entre els col·lectius en actuacions d’emergències o seguretat. Per poder garantir 
aquestes prestacions, els nous terminals que s’hagin d’adquirir per part dels ajuntaments 
adherits a la Xarxa, hauran de ser els que expressament indiqui el Departament en tant que 
aquests disposaran de la tecnologia, les prestacions i la comptabilitat necessària amb la xarxa 
creada, raó fonamental per la qual els ajuntaments no es poden abastir d’aquesta tecnologia 
per d’altres canals que no garanteixin la comptabilitat i adequació amb el sistema.  
 
En virtut de lo anteriorment exposat, aquesta alcaldia, proposa per a la seva aprovació pel Ple 
de l’Ajuntament, l’adopció dels següents acords: 
 



PRIMER.- Adherir-se a la xarxa de Rescat de Radiocomunicació d’Emergències i Seguretat a 
Catalunya. 
 
SEGON.- Aprovar el conveni de col·laboració entre el Departament d’Interior, Relacions 
Institucionals i Participació i l’Ajuntament de Roda de Barà per a l’adhesió de l’Ajuntament a la 
xarxa Rescat de Radiocomunicacions d’Emergències i Seguretat de Catalunya. 
  
TERCER.- Facultar a la Sra. Alcaldessa per a la signatura de qualsevol document que sigui 
necessari per a fer efectius els acords precedents.  
  
QUART.- Notificar aquest acord al Departament d’Interior, Relacions Institucionals i Participació 
de la Generalitat de Catalunya”. 
 
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 
Francesca Margarit Ubach i amb l’abstenció dels membres del Grup Municipal de Convergència 
i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i l’abstenció dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, el dictamen 
anterior s’aprova per majoria simple. 
 
6.- CESSIÓ D’ÚS DEL PROGRAMARI DE GESTIÓ I SUPORT ALS PROCESSOS DE LES 
POLICIES LOCALS DENOMINAT SIPCAT ENTRE EL DEPARTAMENT D’INTERIOR, 
RELACIONS INSTITUCIONALS I PARTICIPACIÓ I L’AJUNTAMENT DE RODA DE BARÀ.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
“ El sistema de seguretat pública de Catalunya tal com es reflecteix al preàmbul de la Llei 
4/2003, de 7 d’abril, d’ordenació del sistema de seguretat pública a Catalunya, es fonamenta en 
els principis de cooperació, col·laboració, lleialtat institucional i auxili mutu entre les autoritats, 
les administracions i els serveis públics amb responsabilitats en l’àmbit de la seguretat, i 
incorpora una cultura de la corresponsabilitat, mitjançant la qual la Generalitat de Catalunya i 
els ajuntaments desenvolupen espais, com les juntes locals de seguretat, que han de garantir 
un sistema de seguretat més eficaç i eficient per a Catalunya, tant en l’assoliment dels resultats 
desitjables com en l’ús racional i sostenible dels recursos públics disponibles. 
 
Per al desenvolupament d’aquests principis, l’article 24 de la Llei 4/2003, de 7 d’abril, 
d’ordenació del sistema de seguretat pública de Catalunya, estableix la possibilitat que els 
cossos de la policia local, mitjançant conveni, puguin participar en el sistema unificat 
d’informacions policials, utilitzar el programari informàtic d’aplicació a la policia de la 
Generalitat-mossos d’esquadra i treballar en xarxes integrades d’informació policial. 
  
En virtut de lo anteriorment exposat, aquesta alcaldia, proposa per a la seva aprovació pel Ple 
de l’Ajuntament, l’adopció dels següents acords: 
 



PRIMER.- Adherir-se a la cessió d’ús del programari de gestió i suport als processos de les 
policies locals denominat SIPCAT entre el Departament d’Interior, Relacions Institucionals i 
Participació i l’Ajuntament de Roda de Barà. 
 
SEGON.- Aprovar el conveni de cessió d’ús del programari de gestió i suport als processos de 
les policies locals denominat SIPCAT entre el Departament d’Interior, Relacions Institucionals i 
Participació i l’Ajuntament de Roda de Barà. 
  
TERCER.- Facultar a la Sra. Alcaldessa per a la signatura de qualsevol document que sigui 
necessari per a fer efectius els acords precedents.  
  
QUART.- Notificar aquest acord al Departament d’Interior, Relacions Institucionals i Participació 
de la Generalitat de Catalunya”. 
 
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 
Francesca Margarit Ubach i amb l’abstenció dels membres del Grup Municipal de Convergència 
i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i l’abstenció dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, el dictamen 
anterior s’aprova per majoria simple. 
 
7.- APROVACIÓ DE LA DESPESA PLURIANUAL PEL LLOGUER MITJANÇANT RÈNTING 
D’UN EQUIP D’ETILÒMETRES.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
“ Donada la necessitat de llogar un equip d’etilòmetres per millorar el servei de trànsit 
mitjançant un sistema de renting. 
  
Vista l’oferta presentada per l’empresa Siemens Renting, S.A per un import mensual de 315,83 
€ (IVA inclòs) durant 48 mesos, mitjançant sistema de renting, pel lloguer de l’equip abans 
esmentat. 
  
Per part de l’Interventor Accidental s’ha emès informe favorable per la concertació d’aquest 
contracte de renting. 
  
Per tot això, proposo al Ple de l’Ajuntament, previ dictamen la Comissió Informativa d’Hisenda, 
Promoció Econòmica i Educació, l’adopció del següent acord: 
  
PRIMER.- Aprovar la despesa plurianual consistent en la concertació d’un contracte de renting, 
d’un equip d’etilòmetres, amb la societat Siemens Renting, S.A, per un import mensual 315,83 
(IVA inclòs), a pagar durant 48 mesos. 
  
SEGON.- Facultar a la Sra. Alcaldessa tan àmpliament com sigui necessari per poder procedir 
a la signatura de l’operació”. 



 
Sotmetsa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili i la Sra. 
Francesca Margarit Ubach i amb el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, les 
votacions realitzades donen lloc a empat i cal realitzar una segona votació. 
 
Sotmesa per segona vegada a votació la proposta, amb el vot a favor dels membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot 
a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el vot en contra dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i amb el vot de qualitat de la Sra. Presidenta de la Comissió, la Sra. Maria Teresa 
Huerta Hortelano, el qual és a favor del dictamen, el dictamen anterior s’aprova per majoria 
simple. 
 
8.- APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE LA CORPORACIÓ ANY 2008.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
El compte general de l’exercici de 2008, que correspon a la corporació i al patronat de cultura 
Turisme i Esports, ha estat elaborat d’acord amb el conjunt normatiu següent: 
  
-  Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals 
-  Llei 18/2001, de 12 de desembre, general d’estabilitat pressupostària 
-  Reial decret 500, de 20 d’abril, de desenvolupament del títol sisè de la Llei d’hisendes locals. 
-  Ordre EHA/4042, de 23 de novembre de 2004, pel qual s’aprova el model simplificat de la 
comptabilitat local i Ordre EHA/4041, de 23 de novembre de 2004, pel qual s’aprova el model 
normal de la comptabilitat local. 
- Ordre del Ministeri d’Economia i Hisenda de 31 de maig de 1991 (BOE núm. 147, de 20 de 
juny) 
-  Ordre de 20 de setembre de 1989, d’estructura pressupostària. 
-  RDL 1091/1988, de 23 de setembre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei general 
pressupostària. 
  
D’acord amb aquesta normativa, el compte general de la corporació i del Patronat de cultura 
Turisme i Esports està format pels següents documents comptables: 
  
- Balanç de situació 
  
- Compte de resultat econòmic patrimonial 
  



- Estat de liquidació del pressupost 
  
- Memòria 
  
Documentació complementària: 
  
- Actes d’arqueig de les existències en caixa a fin d’exercici de la pròpia entitat local i de 
cadascun dels seus organismes autònoms. 
  
- Notes o certificacions  de cadascuna de les entitats financeres en relació als seus saldos, a 
favor de l’entitat local o de l’organisme autònom, a fin d’exercici i agrupats per nom o raó social 
de l’entitat bancària. en cas de discrepància entre els saldos comptables  i els bancaris 
s’aportarà l’oportú estat de concil·liació, autoritzat per l’interventor o òrgan de l’entitat local que 
tingui atribuïda la funció de comptabilitat.  
  
Cal tenir en compte l’informe de l’interventor relatiu al compte general de la corporació i del 
Patronat de Cultura turisme i Esports corresponent a l’exercici de 2008. 

  
Convé  considerar el que disposen l’article 212  i següents del Reial decret legislatiu 2/2004, de 
5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
  
Per tot això, aquesta alcaldia proposa a la Comissió Especial de Comptes DICTAMINI 
favorablement:   
  
Primer.- Sotmetre al Ple de la corporació l’aprovació del compte general del municipi de Roda 
de Barà de l’exercici 2008, integrat pels estats i documents comptables dels ens següents: 
  
- Corporació. 
  
- Patronat de Cultura Turisme i Esports. 
  
Segon.- Mitjançant l’edicte en el BOP i en el tauler d’anuncis de la corporació, el compte 
general s’exposarà públicament durant un termini de quinze dies, a fi que durant aquest temps i 
vuit dies més es puguin presentar per escrit les reclamacions, les esmenes i les observacions 
oportunes, que seran resoltes per la mateixa Comissió Especial de Comptes. 
  
Sotmesa a votació aquesta proposta, voten a favor els membres del Grup Municipal de Partit 
Socialista, Maria Teresa Huerta Hortelano, Jose Luis Moreno López i Francesca Margarit 
Ubach; i voten en contra els membres del Partit Municipal de Convergència i Unió en Pere 
Compte i Coca i en Jose Antonio Donoso Gutierrez, quedant aprovada per majoria. 
  
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, l’aprovació d’aquest dictamen. 
  
A continuació, la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de CiU, que manifesta el següent: 
 
Com a la comissió especial de comptes ja vam dir votarem en contra i ho voldríem justificar de 
la mateixa manera que ho vam fer en aquella comissió. Abans d’ahir els hi vam dir que faltaven 
per signar certificats de dintre de l’expedient dels qual ens deien que l’interventor actual no era 
qui havia procedit a fer aquells números i que no els tindria perquè signar ell perquè ell no era 
qui els havia fet, que simplement s’havia dedicat a treure l’informació numèrica que hi havia als 
ordinadors prement un botó i jo vull recordar per justificar aquell botonet que només s’ha fet 
això, que hem trigat dos anys en prémer aquest botonet, i sobre tot el que ens sobta és que en 
un ple anterior, vostè senyor Moreno va dir estamos intentando cuadrar los números. Doncs 



amb aquella frase seva que consta en un acta i amb el botonet doncs no ens creiem aquests 
números. A més a més donat que tenim impugnats i sentenciats pel Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya el pressupost de 2008 i el de 2009 està prorrogat votarem en contra. Sí 
que ens agradaria que el senyor secretari ens expliqui si en aquest cas amb el vot de qualitat 
de la senyora alcaldessa n’hi ha prou. 
 
Acte seguit el senyor secretari manifesta que efectivament els comptes generals igual que el 
pressupost que també s’aprova per majoria simple. 
 
A continuació la senyora alcaldessa dóna la paraula al regidor d’hisenda senyor José Luís 
Moreno, que manifesta el següent:  
 
Siempre estamos con la misma retahíla en el tema de los presupuestos, es en el presupuesto 
de 2008 en el que se está basando la oposición en vez de hacer algún tipo de colaboración y lo 
que si le puedo decir una cosa, tenemos un conseller que le anularon los presupuestos por lo 
mismo que a nosotros, en la sentencia pone por no ser de conforme derecho, se anularon los 
de 2005, se aprobaron las cuentas generales de 2005 en el ayuntamiento de Sant Cugat, y 
ahora resulta que lo tenemos de conseller. La importancia que le dan y la justificación, están en 
la oposición, están en toda su derecho, pero se ha ido rectificando. Y en el tema de cuadrar los 
números saben con que intención lo dije, cuando se coge una cuenta no es cuadrar por 
cuadrar sino tener toda la documentación a efectos de presentar unas cuentas en condiciones. 
No trate de trasladar otra impresión porque no es así.  
 
En aquest moment pren la paraula la senyora alcaldessa que manifesta el següent:  
 
A dit que hi ha sentència ferma en aquest cas i el que si que em sobta a mi és que a l’anterior 
plenari sí que van regularitzar una sentència en ferm de l’any 1997 sobre el projecte de Costa 
Dorada que a aquest ajuntament li pot costar més de 4 milions d’euros i entre tots ho 
intentarem solucionar, sembla ser que lo que en algun moment algú va fer malament s’ha de 
solucionar i lo que en alguna cosa ens hem pogut equivocar no ho podem solucionar.   
 
Acte seguit el senyor Donoso manifesta el següent: 
 
Lo que sí que és estrany és que intentem solucionar-lo entre tots, ho estem intentant solucionar 
entre tots, però és que en el moment en que vostès intenten o continuen dient que aquest 
pressupost està ben fet.  
 
A continuació la senyora alcaldessa manifesta que ella els continua convocant a la junta de 
portaveus i que ells no es presenten. 
 
El senyor Donoso continua dient el següent:  
 
Per al·lusions dir-li al senyor regidor que això està molt bé però que ens pot comportar inclús en 
les modificacions de crèdit de partides pressupostàries que vostès fan a que s’agafen vostès 
per traslladar aquests imports dels pressupostos que no són reals, perquè hem vist que han tret 
del servei de neteja cent mil euros, però que els han tret dels cent mil euros que tenien 
pressupostats o dels cent mil euros que han recaptat? Perquè si és servei de neteja saben que 
és per taxa i per taxa ha de coincidir el que es gasta amb el que s’ingressa, es a dir, hi ha 
moltes dubtes i quan ningú es fa responsable d’aquestes actes d’arqueig i d’aquests balanços 
de partides no pressupostàries perquè no estan signades i els que al seu dia van fer ja no hi 
són, no demani a CiU que es faci responsable d’aquests números que vostè a pressionat un 
botó i a més va dir que intentava quadrar.   
 
En aquest moment el senyor Moreno manifesta el següent: 
 



El tema de los certificados, y vuelvo a decírselo porque ya se lo dije en la comisión, sabe que el 
certificado de arqueo está firmado porque tiene un acta de 2009 en su casa, un certificado de 
arqueo, y lo sabe y está firmados. 
 
El señor Donoso contesta que él no sabe lo que tiene o no tiene en su casa  y que de todas las 
maneras en el expediente que están aprobando hoy no están.     
              
El señor Moreno reitera que no está porque lo tiene en su casa. 
 
La senyora alcaldessa manifesta que ho torna a repetir, que sembla ser que lo que en algun 
moment s’ha fet malament en aquest ajuntament i li pot costar a aquest municipi més de 4 
milions d’euros ho han de solucionar entre tots.   
   
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, les 
votacions realitzades donen lloc a empat i cal realitzar una segona votació. 
 
Sotmesa per segona vegada a votació la proposta, amb el vot a favor dels membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot 
a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el vot en contra dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i amb el vot de qualitat de la Sra. Presidenta de la Comissió, la Sra. Maria Teresa 
Huerta Hortelano, el qual és a favor del dictamen, el dictamen anterior s’aprova per majoria 
simple. 
 
 
9.- APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE LA CORPORACIÓ ANY 2009.- 
 
El Sr. Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la Comissió Informativa que 
diu el següent: 
 
El compte general de l’exercici de 2009, que correspon a la corporació i al patronat de cultura 
Turisme i Esports, ha estat elaborat d’acord amb el conjunt normatiu següent: 
  
-  Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals 
-  Llei 18/2001, de 12 de desembre, general d’estabilitat pressupostària 
-  Reial decret 500, de 20 d’abril, de desenvolupament del títol sisè de la Llei d’hisendes locals. 
-  Ordre EHA/4042, de 23 de novembre de 2004, pel qual s’aprova el model simplificat de la 
comptabilitat local i Ordre EHA/4041, de 23 de novembre de 2004, pel qual s’aprova el model 
normal de la comptabilitat local. 
- Ordre del Ministeri d’Economia i Hisenda de 31 de maig de 1991 (BOE núm. 147, de 20 de 
juny) 
-  Ordre de 20 de setembre de 1989, d’estructura pressupostària. 
-  RDL 1091/1988, de 23 de setembre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei general 
pressupostària. 
  
D’acord amb aquesta normativa, el compte general de la corporació i del Patronat de cultura 
Turisme i Esports està format pels següents documents comptables: 



  
- Balanç de situació 
  
- Compte de resultat econòmic patrimonial 
  
- Estat de liquidació del pressupost 
  
- Memòria 
  
Documentació complementària: 
  
- Actes d’arqueig de les existències en caixa a fin d’exercici de la pròpia entitat local i de 
cadascun dels seus organismes autònoms. 
  
- Notes o certificacions  de cadascuna de les entitats financeres en relació als seus saldos, a 
favor de l’entitat local o de l’organisme autònom, a fin d’exercici i agrupats per nom o raó social 
de l’entitat bancària. en cas de discrepància entre els saldos comptables  i els bancaris 
s’aportarà l’oportú estat de concil·liació, autoritzat per l’interventor o òrgan de l’entitat local que 
tingui atribuïda la funció de comptabilitat.  
  
Cal tenir en compte l’informe de l’interventor relatiu al compte general de la corporació i del 
Patronat de Cultura turisme i Esports corresponent a l’exercici de 2009. 

  
Convé  considerar el que disposen l’article 212  i següents del Reial decret legislatiu 2/2004, de 
5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
  
Per tot això, aquesta alcaldia proposa a la Comissió Especial de Comptes DICTAMINI 
favorablement:   
  
Primer.- Sotmetre al Ple de la corporació l’aprovació del compte general del municipi de Roda 
de Barà de l’exercici 2009, integrat pels estats i documents comptables dels ens següents: 
  
- Corporació. 
  
- Patronat de Cultura Turisme i Esports. 
  
Segon.- Mitjançant l’edicte en el BOP i en el tauler d’anuncis de la corporació, el compte 
general s’exposarà públicament durant un termini de quinze dies, a fi que durant aquest temps i 
vuit dies més es puguin presentar per escrit les reclamacions, les esmenes i les observacions 
oportunes, que seran resoltes per la mateixa Comissió Especial de Comptes. 
  
Sotmesa a votació aquesta proposta, voten a favor els membres del Grup Municipal de Partit 
Socialista, Maria Teresa Huerta Hortelano, Jose Luis Moreno López i Francesca Margarit 
Ubach; i voten en contra els membres del Partit Municipal de Convergència i Unió en Pere 
Compte i Coca i en Jose Antonio Donoso Gutierrez, quedant aprovada per majoria. 
  
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, l’aprovació d’aquest dictamen. 
 
Acte seguit, la senyora alcaldessa dóna la paraula al regidor no adscrit senyor Pedro Figueiredo, 
que manifesta el següent: 
 
Només ressenyar que jo a l’ordre del dia no tinc aquest punt i el meu vot és a favor.  
 



A continuació, la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de CiU, que manifesta el següent: 
 
Una pregunta tècnica senyor secretari, s’ha de fer informació pública d’aquests números o ja és 
definitiva?. 
 
Acte seguit, el senyor secretari manifesta que no, que representa que ja s’ha fet entre una 
comissió i l’altre i s’entén que ja s’ha complert amb aquest requisit, no han hagut al·legacions, 
van fer també el dictamen de la comissió informativa i ara el que toca avui és lo del ple ja 
d’aprovar-ho.     
 
El senyor Donoso manifesta que sobre el dictamen no es reflexen les al·legacions que va fer en 
aquell moment el grup de Convergència, que en tot cas suposa que en aquest plenari quedaran 
reflectides i no hi haurà cap problema.  
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís Moreno López, Íngrid Virgili 
Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot a favor del membre no 
adscrit Pedro Figueiredo de Jesús i el vot en contra dels membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo 
García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez, les 
votacions realitzades donen lloc a empat i cal realitzar una segona votació. 
 
Sotmesa per segona vegada a votació la proposta, amb el vot a favor dels membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millán Alarcón, el vot 
a favor del membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesús, el vot en contra dels membres del 
Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, 
Rosario Izquierdo García, Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili 
Domínguez, i amb el vot de qualitat de la Sra. Presidenta de la Comissió, la Sra. Maria Teresa 
Huerta Hortelano, el qual és a favor del dictamen, el dictamen anterior s’aprova per majoria 
simple. 
 
B) CONTROL DE LA RESTA D’ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 
 
      
10.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDIA. 
 
Es dóna compte dels decrets dictats per l’alcaldia, del núm. 2010001374 de data 1 de 
novembre de 2010 al núm. 2010001552 de data 31 de desembre de 2010. 
 
Els membres del Ple es donen per assabentats. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
A continuació la senyora alcaldessa procedeix a donar resposta a les preguntes formulades pel 
grup de CiU a la darrera sessió ordinària: 
 
1.- S’ha publicat en alguns mitjans de comunicació que ADIF fa una inversió de 4,7 
milions d’euros per la via del tren que passa per d ins del poble. Tenim coneixement 
també de que aquesta via la volen impulsar com a vi a per trasllat de mercaderies 
perilloses. Voldria saber quin coneixement tenen vo stès sobre això, si han fet algun 
tipus de gestió amb ADIF i que ens diguin exactamen t quina és la circumstància. 
Nosaltres tornem a reiterar, i sembla que en el seu  dia ja vam parlar del tren, que tornem 



a demanar que la via es traslladi paral·lela a la a utopista tal i com preveu també el pla 
territorial de Tarragona. 
 
Dir que la situació econòmica del país és la que és i en aquest moment no tenim coneixement 
de que el Ministeri estigui fent res, ni ADIF tampoc. Estem en contacte amb ells i quan se 
sàpiga alguna cosa més en ferm ja us ho comunicarem.  
 
Acte seguit la senyora alcaldessa dóna la paraula a la primera tinent d’alcalde senyora Íngrid 
Virgili, per donar resposta a la següent pregunta:  
 
2.- Vam presentar un escrit que no ens han contesta t vostès sobre que volien fer a la 
plaça Catalunya per la festivitat del mil·lenari qu e es celebra aquest any. 
 
El mil·lenari d’aquest any a la plaça Catalunya és un tema que s’ha portat de manera molt 
transversal amb totes les regidories d’aquest ajuntament i associacions del poble. Es va 
determinar una plaça, se’ns va donar el disseny a tot l’equip de tècnics i a tota la gent que va 
assistir-hi a aquelles reunions, es va ensenyar un projecte que es va valorar i vam veure que 
tenia un cost molt elevat i s’està tornant a dissenyar un altre que tingui a veure amb el nostre 
municipi. Li he de dir que la lluca, que tants problemes ens va donar aquell dia, anirà posada en 
una altra plaça d’aquest poble i tot s’està fent amb el consens dels tècnics de la casa i amb 
l’aprovació de la brigada municipal, que són ells els que la faran, i és una plaça que va més per 
ells que no pas per nosaltres, perquè són capaços i perquè tenen moltes ganes de fer-ho, i  en 
el moment que se sàpiga el final els hi faré arribar una còpia del què.    
 
A continuació la senyora alcaldessa dóna la paraula al regidor de serveis senyor Guillem Millán, 
per donar resposta a la pregunta següent: 
 
3.- Quins criteris s’han seguit aquest any per fer la poda dels arbres dels carrers 
d’aquest municipi?.   
 
El criteri ha estat el de sempre, no sé ben bé aquesta pregunta per on va però com sempre li 
dic, si té qualsevol dubte o qualsevol aclariment o qualsevol cosa que pugui sevir per al bon 
funcionament del poble ho diu i ho parlem.  
 
Acte seguit, la senyora alcaldessa dóna pas a formular les preguntes pel pròxim plenari i dóna 
la paraula a la primera tinent d’alcalde senyora Íngrid Virgili, que manifesta el següent: 
 
No és pregunta, és en resposta a la publicació que vostès han fet al carrer que en va fer molta 
gràcia llegir el cotxe de la regidora. Vull explicar en aquest plenari que agafo el cotxe que està 
assignat a alcaldia perquè fa un temps que vaig rebre unes amenaces de mort, com sabrà la 
senyora Rosario que estava en el judici que es va fer i es va resoldre, no només a mi sinó 
també a familiars de militants del nostre poble i no és agradable. El dia de la paella popular a 
l’octubre en van deixar una fresa en forma de bala en el meu cotxe, és una petita peça 
metàl·lica que té forma de bala i la van deixar al meu cotxe, el cotxe està a baix, està ratllat i 
totes aquestes coses que suposo que com a regidora em podem passar. Està en investigació a 
mossos i no només he rebut jo sinó també altres companys i hi ha una cosa, la meva integritat 
passa per això. Aquest cotxe s’ha agafat? Sí, Es tornarà a agafar? Sí, perquè com a primera 
tinent d’alcalde està assignat això. Cada vegada que s’ha agafat és per algun benefici per 
aquest poble perquè la meva integritat és un benefici per aquest poble com a primera tinent 
d’alcalde i no li diré res més absolutament perquè de part de vostès tampoc m’ha arribat cap 
mostra de dir ho sento com a persona ja. En aquest cotxe que s’ha fet aquesta amenaça viatjo 
jo i més gent i no estic disposada a que em passi res més del que ja m’ha passat i aquest cotxe 
no el tornaré a agafar fins que els mossos d’esquadra diguin el que han de dir.   
 



Acte seguit la senyora alcaldessa dóna la paraula al regidor de CiU senyor Pere Compte, que 
manifesta el següent: 
 
Per part nostra no teníem coneixement d’aquesta segona amenaça, de la primera ja es va 
parlar en ple, però tots hem estat molts anys aquí a l’ajuntament, hem rebut també amenaces i 
no hem fet aquest rebombori, en altra època s’han fet moltes amenaces i aquest rebombori no 
s’ha fet bàsicament perquè entenem que alarmar a la població no val la pena, simplement hem 
entrat un escrit demanant explicacions que de moment en dos mesos encara no se’ns ha 
contestat. 
 
A continuació la senyora Íngrid Virgili manifesta que contesta on ha de contestar en un plenari.      
 
Acte seguit el senyor Donoso procedeix a formular les preguntes pel pròxim plenari: 
 
1.- Voldríem que al següent plenari ordinari ens contestessin, ja que per escrit són incapaços 
de fer-ho, que ens justifiqui el perquè d’aquestes dues modificacions de crèdit 1538 de l’any 
2010 i la 1537 de l’any 2010 s’han fet per decret d’alcaldia i no s’han portat al ple per imports 
de 649.917 euros i de 253.705 euros respectivament. 
 
2.- Demanem també al mateix temps, ja ho vam demanar al gener o febrer de l’any passat, que 
ens contestin per escrit d’aquelles ampliacions de pòlisses de crèdit que s’havien fet si 
s’ajustaven presumptament a la llei o no i no ens han contestat per escrit ni verbalment, els 
agrairia en ens contestin afegint un altre tema que és també d’un decret que hem vist dels que 
ens han fet arribar en data 28 de desembre per import d’una operació de crèdit de 750.000 
euros, volen saber a què és deguda, en què pesem gastar-s’ho, com s’incorpora al pressupost i 
que ens informin de perquè es fan.   
 
Acte seguit la senyora alcaldessa dóna la paraula al senyor secretari per donar resposta a 
alguna d’aquestes preguntes. 
 
El senyor Donoso demana al senyor secretari que tot i que agraeix que li contesti avui al plenari 
vol i demana humilment que lo que digui consti en acta i no s’hagi de fer com al ple ordinari 
anterior de tenir que rectificar una acta. 
 
A continuació el senyor secretari manifesta el següent: 
 
Jo contestaré dues coses, una del perquè d’aquests dos decrets de modificacions de crèdit, 
doncs senzillament per qüestions de legalitat, de modificacions de crèdit n’hi ha de cinc o sis 
classes i n’hi ha unes que són competència de l’alcaldia i unes que són competència del ple i 
concretament aquestes dues són d’una modificació de crèdit que se’n diu per generació de 
crèdit i una per transferències de crèdit, aquests dos tipus de modificacions de crèdit són 
competència de l’alcaldia per llei i per les bases d’execució del pressupost i la que hem passat 
avui al ple és una de crèdit extraordinari  i aquestes són competència del ple, per tant tan una 
com l’altre s’ha fet per compliment de la legalitat i en funció de l’òrgan competent per la seva 
aprovació. Després hi havia lo de l’operació de tresoreria de 750.000 euros, no és un crèdit, és 
una operació de tresoreria i per tant no s’incorpora al pressupost ni és un ingrés pressupostari, 
és senzillament una operació de tresoreria que la seva finalitat es poder disposar de fons en 
tan en quant no es recapten els ingressos que pugui haver-hi a l’ajuntament pendents de 
recaptar i per poder fer front a pagaments de manera anticipada, és una operació de tresoreria i 
per tant ni s’incorpora al pressupost ni és un crèdit. 
 
Acte seguit el senyor Donoso pregunta el següent: 
 



Però la justificació que vostè em diu em pot assegurar en aquest moment que en l’exercici 
2008, 2009 i 2010 no s’ha fet per decret cap ampliació de crèdit o modificació de crèdit per 
ampliació amb la mateixa justificació d’avui? 
 
El senyor secretari contesta que ell sigui conscient no. 
 
El senyor Donoso li pregunta si ho pot afirmar. 
 
El senyor secretari manifesta que ho afirma de les que ell coneix de modificacions de 
pressupost de l’any 2009 i de l’any 2010. I de 2008 no se’n recorda de memòria si s’ha fet 
alguna, que en tot cas haurien de mirar-ho. 
   
 
I no havent-hi més assumptes per a tractar, s’alçà la sessió a les dotze hores i quaranta cinc 
minuts, de la qual s’estén la present acta de quin contingut jo el Secretari en certifico. 
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